
Ruediger: Nie powinniśmy oglądać się na Juventus
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Antonio Ruediger jest sporym wzmocnieniem zespołu Luciano Spallettiego.

Niemiec wrócił do gry po zerwaniu więzadeł i daje trenerowi kilka

dodatkowych rozwiązań w obronie. Gracz udzielił wywiadu dla

magazynu Kicker. 

- Nie ma dobrego momentu na taki uraz, jednak dla mnie podwójnie gorzkim było

doznanie go pr5zed Euro i na dzień przed moim pierwszym tak wielkim turniejem.

Jestem dosyć pewien, że zagrałbym we Francji, miałem swoje szanse.

Powrót w zaledwie cztery miesiące...

- Uważam, że zawdzięczam to przede wszystkim metodom mojego włoskiego

chirurga, który ustalił swój plan rehabilitacji. Jak widać, wszystko poszło dobrze.

Serie A?

- Nie powinniśmy oglądać się na Juvnetus. Musimy wygrywać regularnie mecze ze

słabszymi zespołami.
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